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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Göran Dahlström 

angående medborgarförslag och medborgarpåverkan. 

 
Vänsterpartiet har lämnat in en motion om barnfattigdom. Efter det blev jag 

kontaktad av en kvinna, som engagerat sig i den frågan. Hon har träffat tre 

tjänstemän på socialförvaltningen angående situationen för ensamstående 

föräldrar och här blir barnfattigdom dessvärre ofta verklighet. 

Kvinnan hade många olika tankar och förslag på vad som skulle vara bra för den 

här gruppen, både föräldrar och barn. Hon fick mycket positivt gensvar från två 

av tjänstemännen och skulle kontaktas veckan därpå för fortsatt kontakt kring de 

olika frågeställningarna. 

Avsikten här är inte att ta fram alla frågeställningar från ett möte, som ägde rum 

för flera år sedan. Frågan är hur man ska göra, som medborgare med idéer, när 

det inte lyckas med återkoppling från den verksamhet eller förvaltning dit man 

vänt sig. 

Det känns troligtvis inte aktuellt för alla Katrineholms medborgare att komma 

till kommunfullmäktige och ställa frågor på allmänhetens frågestund. 

För att frågor inte ska bli för detaljerade, så är det förmodligen inte rätt forum 

heller. 

 
Frågeställningen är alltså 

 

- Hur ska man som medborgare göra med frågor och förslag, som inte besvaras 

från hänvisad förvaltning? 
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